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Protokół Nr XLIII / 09 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 24 listopada 2009r. 

XLIII Sesja Rady Powiatu odbyła się 24 listopada 2009r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta 

przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr l do 

protokołu). 

Ad.1  

Otwarcie XLIII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1300. Obrady otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński. 

Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Starostę p. Stanisława Czajkę, pozostałych 

Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu p. Halinę Bartkowską, Sekretarza Powiatu p. Romana 

Sosnowskiego, Radcę Prawnego p. Macieja Sikorskiego, kierowników jednostek powiatowych 

oraz naczelników wydziałów Starostwa Powiatowego. Lista gości stanowi załącznik nr 2. 

Przewodniczący poinformował, że w sesji uczestniczy również nowy Komendant Powiatowy 

Policji w Nowym Mieście Lubawskim p. Mieczysław Wójcik. Przewodniczący poprosił p. 

Komendanta o przedstawienie się radnym i gościom. 

Komendant poinformował, że ma 42 lata. W policji pracuje od 1991r. Do tej był związany z 

Olsztynem. W 1991r. podjął pracę w Wydziale Ruchu Drogowego Komendy Wojewódzkiej 

Policji w Olsztynie w stopniu starszego posterunkowego. Pracował tam 7 lat. W międzyczasie 

następowały reorganizacje struktur policji, w wyniku których przeszedł do Komendy Rejonowej 

Policji w Olsztynie, a następnie Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie. Tam pracował w 

komórce zajmującej się rozpatrywaniem skarg i wniosków na policjantów (ok. 1,5 roku). W 

międzyczasie został skierowany do Wyższej Szkoły Policji w Szczytnie, którą ukończył w 2002r. 

Było to studium podyplomowe. Po szkole został mianowany kierownikiem sekcji wydającej 

pozwolenia na broń. Tam pracował do końca 2003r. W ramach kolejnej reorganizacji został 

przeniesiony do Komendy Wojewódzkiej Policji w Olsztynie do Wydziału ds. walki z 

przestępczością gospodarczą, gdzie pracował 7 miesięcy. Po tym okresie wrócił do Komendy 

Miejskiej Policji w Olsztynie na stanowisko Kierownika Policyjnej Izby Dziecka. Tam pracował 

1,5 roku. Następnie został powołany na stanowisko Komendanta Komisariatu Policji w Dobrym 

Mieście. Tak również pracował 1,5 roku. Następnie objął stanowisko Zastępcy Komendanta 

Miejskiego Policji w Olsztynie, gdzie pracował do czwartku 19 listopada br. Od piątku 
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powierzono mu pełnienie obowiązków Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście 

Lubawskim. Było to spowodowane rezygnacją złożoną przez p. Janusza Szyszkowskiego. P. 

Komendant powiedział, że jeżeli chodzi o sprawy prywatne m.in. majątkowe, posiada ok. 30- letni 

dom pod Olsztynem o pow. 125 m2 , dwa stare samochody i motocykl. Jest żonaty, posiada 

dwójkę dzieci – syn 15 lat, córka – 11 lat. Jego hobby to motocykle. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma pytania do p. Komendanta. 

Radna Danuta Mazurkiewicz powiedziała, że w ostatnich wyborach samorządowych, radni 

otrzymali poważne mandaty od społeczeństwa – mandaty zaufania społecznego. Radna 

stwierdziła, że od ostatnich kilkunastu dni obserwuje „mega sprawę” , o której jest głośno w całej 

Polsce, a także za granicami kraju. Radna powiedziała, że życzyłaby sobie, aby sytuacja 

przedstawiona w reportażu p. Grzegorza Fafińskiego /Magazyn ekspresu reporterów – TVP 2/, 

opisana potem w prasie lokalnej, a także prasie o zasięgu ogólnopolskim, nigdy nie miała miejsca 

w demokratycznym państwie prawa. Radna wyraziła nadzieję, że Prokuratura w Gdańsku uczyni 

wszystko, aby zgodnie z konstytucyjną zasadą sprawiedliwości, tę niechlubną sprawę wyjaśnić 

czysto i przejrzyście. Radna życzyła nowemu komendantowi sukcesów i powodzenia w 

odzyskaniu mandatu społecznego. Musi on zrobić wszystko, aby podległa mu jednostka pracowała 

zgodnie z prawem i obowiązującymi przepisami. Tylko przy zaufaniu społecznym, nowomiejska 

komenda będzie funkcjonować tak, jak powinna. Spełni swoje podstawowe zadanie - zapewni 

bezpieczeństwo społeczeństwo powiatu nowomiejskiego.  

Starosta poinformował, że w piątek spotkał się z p. Komendantem. Starosta życzyłby sobie, aby 

przywrócono normalne zasady funkcjonowania nowomiejskiej policji i aby wewnątrz komendy 

zapanowała dobra atmosfera współpracy. Starosta poinformował, że w czwartek 19.11 

Komendant Wojewódzki Policji w Olsztynie poinformował go o rezygnacji p. Janusza 

Szyszkowskiego z funkcji Komendanta Powiatowego Policji. Wystąpił również o wydanie 

opinii w sprawie odwołania p. Szyszkowskiego ze stanowiska. Starosta w piśmie do 

Komendanta Wojewódzkiego Policji odniósł się do kwestii częstych zmian na stanowisku 

komendanta powiatowego policji (trzecia zmiana w ciągu dwóch lat). W jego opinii te 

zmiany są zbyt częste. Jednocześnie powstrzymał się od pozytywnego, czy też negatywnego 

zaopiniowania odwołania p. Szyszkowskiego z funkcji Komendanta. Starosta wyraził 

nadzieję, że obecny komendant na długo zagości w powiecie nowomiejskim.  

P. Komendant powiedział, że o tym jaki jest społeczny wydźwięk funkcjonowania 

nowomiejskiej policji w ostatnim czasie, każdy wie. Wnioski nasuwają się podobne – dla 

nowomiejskiej policji, ale i dla całego miasta i powiatu, jest to tragedia. Dlatego komendant 

zdaje sobie sprawę z powagi sytuacji, z trudności zadania jakie przed nim stoi. Chodzi tu nie 
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tyle o relacje policji ze społeczeństwem, ale bardziej o stosunki jakie panują wewnątrz 

komendy.  P. Komendant powiedział, że w Nowym Mieście pracuje trzeci dzień i nie będzie 

składał deklaracji, z których potem nie będzie mógł się wywiązać. Natomiast służy 

mieszkańcom powiatu nowomiejskiego. Na ile jego wiedza i doświadczenie mu pozwolą, 

będzie organizował i nadzorował pracę policji w Nowym Mieście. Podkreślił także, że od 

piątku powierzono mu obowiązki Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście tzn. 

został oddelegowany tu do służby. Nie zwolnił miejsca Zastępcy Komendanta Miejskiego 

Policji w Olsztynie, tylko został przesunięty do Nowego Miasta przez Komendanta 

Wojewódzkiego. P. Komendant powiedział, że będzie starał się stawić czoła sytuacji, którą tu 

zastał – mowa o wydźwięku medialnym. Natomiast sprawy, które zostały poruszone w 

reportażu, są poza nim. Ich rozpatrzeniem zajmie się Prokuratura w Gdańsku. Oby były 

wyjaśnione jak najszybciej. Komendant stwierdził, że jeżeli będzie wiedział, że 

społeczeństwo powiatu chce z nim współpracować, że wszystko idzie w dobrą stronę, 

obiecuje że będzie tu pracował jak najdłużej. W związku z tym, że mieszka pod Olsztynem, 

przeniósł się do rodziny do Iławy. Ma także do dyspozycji pokój w komendzie. Na pewno 

będzie z niego korzystał. Zapewnił, że nie będzie tak, że po godzinie 15 pojedzie do Olszyna, 

a komenda zostanie sama sobie. P. Komendant powiedział, że swoją przyszłość chciałby 

związać z Nowym Miastem Lubawskim, ale na razie nie potrafi powiedzieć jak sprawy dalej 

się potoczą. Komendant przypomniał, że od pewnego czasu obowiązuje w policji procedura 

konkursowa. Jeżeli społeczeństwo będzie chciało z nim współpracować, na chwilę obecną 

Komendant deklaruje chęć przystąpienia do konkursu bądź objęcia stanowiska na stałe, jeśli 

zostanie mu ono powierzone. Wszystko zależy od tego, jak jego służba tu zostanie oceniona. 

Przewodniczący życzył nowemu Komendantowi powodzenia w pracy. 

Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu ogłosił konkurs na stanowisko Kierownika 

Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 

Konkurs rozstrzygnięto 31.10. Do konkursu nie wpłynęła żadna oferta, wobec czego Zarząd 

powierzył pełnienie obowiązków kierownika PŚDS p. Krzysztofowi Piechockiemu. Starosta 

poprosił p. Piechockiego o przedstawienie się radnym i gościom. 

P. Piechocki poinformował, że ma 25 lat. W Powiatowym Środowiskowym Domu 

Samopomocy pracuje od 2004r. Swoją pracę rozpoczął od stażu. Po ukończeniu stażu został 

zatrudniony w PŚDS. Ówczesna kierownik powierzyła mu utworzenie pracowni rękodzieła 

artystycznego. W okresie kiedy funkcję kierownika PŚDS pełniła p. Andżelika Ząbkiewicz, p. 

Piechocki sprawował społecznie funkcję jej zastępcy. P. Piechocki wyraził nadzieję, że 

pełniąc obowiązki kierownika jednostki, podoła zadaniu i będzie godnie reprezentował 
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jednostkę do czasu rozstrzygnięcia kolejnego konkursu. Poinformował, że ukończył studia 

magisterskie na kierunku pedagogika ogólna. Obecnie podnosi kwalifikacje na studiach 

podyplomowych w zakresie organizacji pomocy społecznej. Ma również ukończony roczny 

kurs w zakresie pracy z osobami niepełnosprawnymi, a także ukończone warsztaty z zakresu 

rękodzieła artystycznego (wikliniarstwo i rzeźba). Jeżeli chodzi o sferę prywatną – jest 

kawalerem, posiada samochód. Jego hobby to myślistwo.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do p. Kierownika. 

Radny Lech Czajkowski powiedział, że z przedstawionych informacji wynika iż p. Piechocki 

posiada odpowiednie przygotowanie zawodowe do pełnienia funkcji Kierownika tej 

jednostki. Radny zapytał dlaczego p. Piechocki nie złożył oferty do ostatniego konkursu. 

P. Piechocki odpowiedział, że jest młodą osobą. Kierowanie jednostką, do której uczęszcza 

36 podopiecznych i w której pracuje 13-osobowa kadra, wiąże się z dużą odpowiedzialnością. 

Okres kiedy będzie pełnił funkcję p.o. Kierownika, będzie okazją do wykazania się. Jeśli po 

tym okresie nikt nie będzie miał zarzutów do jego pracy, będzie mógł ubiegać się o 

stanowisko kierownika.  

Radny Ryszard Figurski zapytał na jaki okres p. Piechocki został zatrudniony na stanowisku 

p.o. Kierownika. 

P. Piechocki odpowiedział, że do czasu rozstrzygnięcia kolejnego konkursu. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma pytania. Nikt nie zadał pytań.                 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący  stwierdził,  że  aktualnie  w  posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne   uchwały (lista  obecności   radnych   stanowi   załącznik  nr  3). Nieobecni byli 

radni: Zbigniew Buzanowski oraz Damian Godziński. 

Ad. 3 

Powołanie sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę radnej Katarzyny Trzaskalskiej. Zapytał czy 

kandydatka wyraża zgodę na pełnienie funkcji. Radna wyraziła zgodę. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Trzaskalska pełniła funkcję 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 14 radnych głosowało za, kandydatka 

wstrzymała się od głosu. 
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 4).  

Starosta powiedział, że nie mógł być obecny na wczorajszym wspólnym posiedzeniu komisji, 

ponieważ uczestniczył w ważnym spotkaniu z Ministrem Zdrowia. Zaprosił natomiast radnych 

na spotkanie w sali narad – przed sesją o godz. 11.30. Sprawa dotyczy przystąpienia do 

inwestycji związanej z rozbudową i przebudową szkoły rolniczej w Nowym Mieście 

Lubawskim. Starosta zaproponował, aby radni przez tydzień czasu zastanowili się nad 

podjęciem ostatecznej decyzji – czy będzie składany wniosek na budowę Zespołu Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku czy przebudowę szkoły rolniczej. Starosta wnioskował o zdjęcie z 

porządku obrad punktów 11, 12 i 13. Jednocześnie zaproponował, aby pod koniec sesji ustalić 

termin następnej, nadzwyczajnej sesji. 

Radny Figurski podziękował za wniosek w sprawie zdjęcia trzech punktów. Zdaniem radnych 

sprawę należy poważnie przedyskutować. Jednocześnie zaznaczył, że zarówno on jak i panie: 

Trzaskalska i Stoklasa, nic nie wiedzieli o spotkaniu przed sesją. 

Starosta odpowiedział, że będąc na spotkaniu telefonicznie kontaktował się ze swoimi 

współpracownikami. Kiedy dotarła do niego informacja, że na wspólnych komisjach radni 

zadają pytania odnośnie inwestycji szkolnej, doszedł do wniosku że jest potrzeba 

zorganizowania spotkania. Jego współpracownicy starali się dotrzeć do wszystkich radnych i 

przekazać im tę informację. Jeżeli nie do końca się to udało, Starosta za to przeprasza. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania lub inne propozycje do porządku. Nie zgłoszono 

propozycji lub pytań. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za zdjęciem pkt. 11 - Podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do realizacji inwestycji „Rozbudowa z przebudową Zespołu Szkół 

Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim”.  

Głosowało 15 radnych, wszyscy głosowali za zdjęciem punktu. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za zdjęciem pkt. 12 - Podjęcie uchwały w sprawie 

aktualizacji „Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 2007-2013”. 

Głosowało 15 radnych, wszyscy głosowali za zdjęciem punktu. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za zdjęciem pkt. 13 - Podjęcie uchwały w sprawie 

aktualizacji „Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Nowomiejskiego na lata 2007-

2013”. 

Głosowało 15 radnych, wszyscy głosowali za zdjęciem punktu. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad. Głosowało 15 
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radnych, porządek przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący poinformował, że sekretarzem obrad XLII Sesji był radny Tomasz Szczepański. 

Zapytał czy radny wnosi uwagi do protokołu. 

Radny Szczepański poinformował, że zapoznał się z protokołem. Wniósł dwie uwagi do 

protokołu. Dotyczyły one punktu 12. Chodziło o kwoty inwestycji drogowych, które zamiast w 

milionach, były podane w tysiącach. Protokół został poprawiony.  

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XLII/09. Głosowało 15 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 26 października do 22 listopada 2009r. stanowi 

załącznik nr 5. 

Protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach 19 i 26 października oraz 6 listopada br. radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania.  

Radni nie zadali pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Radni nie zgłosili wniosków, interpelacji lub zapytań. 

Ad. 8 

 Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych przez Urząd Skarbowy 

Przewodniczący poinformował, że 30 października do Starostwa wpłynęły pisma z Urzędu 

Skarbowego z analizą oświadczeń majątkowych. Wszyscy radni otrzymali wycinki z analizą 

swoich oświadczeń. Przewodniczący odczytał fragment pisma zawierający ogólne zalecenia 

dotyczące prawidłowego wypełniania oświadczeń: 

„(…) Naczelnik Urzędu Skarbowego w Nowym Mieście Lubawskim przypomina o obowiązku 

określania przynależności poszczególnych składników majątkowych, dochodów i zobowiązań 

do majątku odrębnego i majątku objętego małżeńską wspólnością majątkową. 

Nieprawidłowości tej nie wykazywano powyżej. Ponadto prosi po raz kolejny, o zwrócenie 

uwagi osobom zobowiązanym do składania oświadczeń majątkowych, by wypełniając kolejne 
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oświadczenie wypełnili je zgodnie z przepisami prawa i stanem faktycznym, z uwzględnieniem 

uwag wskazanych w analizie.” 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2009r. 

Przewodniczący poinformował, że zmiany w budżecie zostały omówione na wczorajszym 

wspólnym posiedzeniu komisji.  

P. Skarbnik dodała, że zmiany w budżecie związane są również z nową inwestycją szkolną. P. 

Skarbnik zaproponowała, żeby zmiany w budżecie zostały uchwalone w takim kształcie jak 

przedstawiono w projekcie uchwały, który otrzymali radni w materiałach sesyjnych oraz 

korektą omówioną na wczorajszym posiedzeniu. Natomiast na kolejnej Sesji Rady Powiatu 

budżet zostanie zmieniony. P. Skarbnik wnioskowała również o dokonanie poprawki w 

uzasadnieniu do uchwały, gdzie jest mowa o limicie wydatków na wieloletnie programy 

inwestycyjne w latach 2009 – 2011:  

- zamiast zapisu: „odstąpić zgodnie z uchwałą Rady Powiatu od realizacji zadania 

inwestycyjnego o nazwie „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”, którego 

nakłady finansowe w poszczególnych latach realizacji przedstawiają się następująco: 2008r. – 

272.387 zł., 2009r. – 22.080 zł., łącznie 294.467 zł.”,  

winno być: „ograniczyć zadanie inwestycyjne o nazwie „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku – I etap”, do nakładów finansowych w poszczególnych latach realizacji, które 

przedstawiają się następująco: 2008r. – 272.387 zł., 2009r. – 22.080 zł., łącznie 294.467 zł.” 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLIII/305/09 (załącznik nr 6) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Rolniczych 

w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLIII/306/09 (załącznik nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11-13 – punkty zdjęte z porządku obrad 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych 

w pożarach w miejscowości Bratian i Rynek 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLIII/307/09 (załącznik nr 8) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Polskie Koleje 

Państwowe Polskie Linie Kolejowe Spółka Akcyjna 03-734 Warszawa ul. Targowa 74, 

inwestycji pn. „Budowa wiaduktu kolejowego w km 189,280 z drogą dojazdową od 

likwidowanego przejazdu w km 189,791” w ramach modernizacji linii kolejowej E 65 

Warszawa – Gdańsk, LCS Iława realizowanego ze środków Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na nieruchomości Powiatu Nowomiejskiego (działka Nr 

166obręb geod. Zajączkowo Lubawskie) położonej w miejscowości Zajączkowo 

Lubawskie Gmina Grodziczno 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLIII/308/09 (załącznik nr 9) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim na 2010r. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLIII/309/09 (załącznik nr 10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 15 

Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  

Starosta zaproponował, aby po sesji radni spotkali się na sali sesyjnej i zapoznali się ze 

szczegółami inwestycji związanej z przebudową  i rozbudową szkoły rolniczej, obecnie - 

Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. Starosta poprosił, aby w tym 

roboczym spotkaniu uczestniczyli również: P. Skarbnik, Dyrektor Zespołu Szkół 

 



9 
 

Zawodowych - p. Katarzyna Idźkowska, Dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida - p. 

Barbara Przeradzka – Martko, Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego - p. 

Włodzimierz Kwiatkowski, p. Alina Banaszewska (Stanowisko ds. Zamówień Publicznych i 

Inwestycji) oraz p. Ewa Kalisz – Górzkowska (Naczelnik Wydziału Oświaty, Zdrowia i 

Polityki Społecznej) 

/spotkanie robocze nie było protokołowane/ 

Następnie ustalono, że sesja nadzwyczajna odbędzie się 2 grudnia br. o godz. 1200. 

Ad. 16 

Zakończenie obrad XLIII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął obrady XLIII Sesji 

Rady Powiatu. 

 

              Protokół sporządziła:                             Przewodniczący Rady Powiatu 

 

             Anna Andrzejczak                                              Marcin Lesiński 
 

 


